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Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalget 

Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg har d. 7. maj 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 441 (alm. del) til børne- og socialministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

Spørgsmål nr. 441: 

”Vil ministeren redegøre for, om det koster 65.000 kr. for en kommune at få 
hjælp af den nationale Task Force på voksenhandicapområdet for at kvalitetssikre 
kommunens sagsbehandling? Der henvises til artiklen fra sn.dk den 27. 
april 2018 ”Sagsbehandling skal styrkes - men ikke hvis det koster 65.000 
kroner” (https://sn.dk/Taastrup/Sagsbehandling-skal-styrkes-men-ikke-hvisdet- 

koster-65000-kroner/artikel/741931).” 

Svar: 

Det er gratis for landets kommuner at ansøge om og få hjælp af Taskforcen på handi-

capområdet.  

 

Når en kommune har ansøgt om og fået tildelt et taskforceforløb, er det en forudsæt-

ning for et vellykket forløb, at kommunen deltager aktivt i hele forløbet, herunder om-

kring opkvalificeringen. Således er det nødvendigt, at kommunen afsætter ressourcer 

bl.a. i form af personaletimer til forløbene med Taskforcen. Det vil være individuelt for 

hver kommune, hvad dette vil indebære i omkostninger. 

 

Satspuljepartierne afsatte i forbindelse med satspuljeaftalen for 2018-2021 yderligere 

midler til Taskforcen på handicapområdet, så der kan gennemføres flere forløb i flere 

kommuner og til at styrke Taskforcens rådgivning af kommunerne. Herudover blev 

Taskforcen bl.a. også permanentgjort.  
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